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Bij Pdc, komen ze vast ook weer voor bij ons.

Groeten,EXER] EXE

Verzonden: maandag 1 februari 2021 15:13
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Onderwerp: Vragen zijn aan PDC19 gesteld

2021701993

(ingezonden 1 februari 2021)

Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de vaccinatie van bewoners en

personeel in de langdurige zorg

1. Heeft u kennisgenomen van het artikel 'Voorlopig geen prik voor 50.000 'thuiswonende' verpleeghuisbewoners'? 1)

2. Waarom worden bewoners van verpleeghuizen zonder Wiz-indicatie of met Wiz-indicatie zonder behandeling, niet of op een

andere wijze meegenomen in de vaccinatierondes die plaatsvinden in hun eigen verpleeghuis?

3. Kunt u een uitputtend overzicht geven van alle mogelijke groepen waar kwetsbare mensen (ouderen, mensen met een

beperking) onder kunnen vallen binnen de vaccinatiestrategie en of zij al dan niet voorrang krijgen bij de vaccinatie? Kunt u

daarbij aangeven welke factoren het verschil maken tot welke groep zij behoren (en daarbij de verbinding maken met de

verschillende groepen op de roadmap)?

4. Kunt u daarbij tevens een uitleg geven per groep wat de toegevoegde waarde is om onderscheid te maken tussen

verschillende groepen in de vaccinatiestrategie?

5. Bent u bekend met signalen van bewoners en personeel van ouder- en/of familie-initiatieven in de langdurige zorg dat zij niet

weten onder welke groep zij vallen binnen de vaccinatiestrategie en niet weten wanneer zij door wie gevaccineerd gaan

worden?

6. Kunt u een uitputtend overzicht geven welke groepen te onderscheiden zijn tussen de bewoners en personeel van ouder-

en/of familie-initiatieven en welke routes binnen de vaccinatiestrategie daarbij passen, rekening houdend met de grote

diversiteit tussen deze ouder- en/of familie-initiatieven?

7. Worden in alle mogelijke gevallen de bewoners en het personeel van ouder- en/of familie-initiatieven met voorrang

gevaccineerd?

8. Kunt in contact treden met de Landelijke Vereniging van Ouderinitiatieven (LVOI) om duidelijkheid te scheppen over de

vaccinatiestrategie voor al deze instellingen?

9. Kunt u deze vragen beantwoorden voor het eerstvolgende debat over de ontwikkelingen rondom het coronavirus?

1) NOS.nl, 27 januari 2021, 'Voorlopig geen prik voor 50.000 'thuiswonende' verpleeghuisbewoners' https://nos.nl/artikel/2366242-

voorlopig-geen-prik-voor-50-000-thuiswonende-verpleeghuisbewoners.html
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Attentie GMT

20217201989

(ingezonden 1 februari 2021)

Vragen van het lid Veldman (VVD) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht

‘ISKO Vital B.V. ontvangt als eerste het NEN-keurmerk voor mondkapjes voor publiek gebruik’

Attentie CZ

2021701990

(ingezonden 1 februari 2021)

Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de minister voor Medische Zorg over het bericht 'Ziekenhuizen

zuinig met dure darmkankerbehandeling'

Attentie PDC19

2021201993

(ingezonden 1 februari 2021)

Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de

vaccinatie van bewoners en personeel in de langdurige zorg

NB: Kunt u deze vragen beantwoorden voor het eerstvolgende debat over de ontwikkelingen rondom het

coronavirus?

Attentie PDC19

2021201996

(ingezonden 1 februari 2021)

Vragen van het lid Veldman (VVD) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het

bericht ‘Commissie neemt belangrijke maatregelen voor een verenigd front tegen COVID-19’

Attentie PDC19

2021701997

(ingezonden 1 februari 2021)

Vragen van het lid Veldman (VVD) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het

bericht ‘Thuis testen of je besmet bent met corona, nu nog als experiment’

Attentie CZ

2021201998

(ingezonden 1 februari 2021)

Vragen van de leden Van der Staaij (SGP) en Dik-Faber (ChristenUnie) aan de Ministers van

Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Justitie en Veiligheid over het bericht dat ziekenhuizen het bezoek

van predikanten beperken.

NB: Kunt u deze vragen voorafgaand aan het eerstvolgende plenaire debat over de ontwikkelingen rondom het

coronavirus beantwoorden?
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